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Protokół Nr XXIII/2020 

z XXIII zdalnej sesji Rady Powiatu w Węgorzewie 

z dnia 24 września 2020 roku 

 
Ad. 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie wymaganego quorum. 

XXIII zdalną sesję Rady Powiatu w Węgorzewie rozpoczęła o godz. 14
30

 Przewodnicząca Rady Powiatu –

Halina Faj. Po przywitaniu wszystkich zgromadzonych osób, stwierdziła wymagane quorum – na liście 

obecności w chwili rozpoczęcia zdalnej sesji uczestniczyło 13 radnych Rady Powiatu. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu) 

 
Ad. 2 - Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj powołała na sekretarza obrad radnego Eugeniusza Pieczul. 

 
Ad. 3 - Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. Wniosków  

i uwag nie zgłoszono, a zatem przystąpiła do realizacji porządku załączonego do materiałów sesji.   
(porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 
Ad. 4 - Przyjęcie przez Radę protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Węgorzewie.  

Protokół Nr XXII/2020 z dn. 27.08.2020 r. został przyjęty przez radnych 13 głosami „za”.  
(głosowanie jawne, imienne w sprawie przyjęcia protokołu stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 
Ad. 5 - Informacje z działalności międzysesyjnej: 

a) Przewodniczącej Rady Powiatu 

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj przedstawiła informację o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami (od dnia 27.08.2020 r. – 24.09.2020 r.). 
(informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 
b) Komisji stałych Rady Powiatu. 

E. Pieczul Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Finansów poinformował, że Komisja odbyła się  

w dniu dzisiejszym, przed posiedzeniem Sesji. 

A. Wasilewski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w związku z problemem technicznym nie złożył 

ustnego sprawozdania z działalności Komisji.  

Przewodnicząca Rady H. Faj poprosiła A. Wasilewskiego o złożenie sprawozdania w formie pisemnej  

i przesłanie go do Biura Rady. 
(informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu)  

c) Zarządu Powiatu  

Starosta M. Supranowicz uzupełniła informację z pracy Zarządu Powiatu i działalności Starosty.  
(informacja z bieżącej działalności Zarządu Powiatu w Węgorzewie od dnia 01.09.2020 r. do 15.09.2020 r. stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu) 

 

d) Zapytania radnych do przekazanych informacji. 

J. Pawlik zapytał o wnioski złożone w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  

o projekty realizowane przez szpital oraz o miejsce umieszczenia tablicy Braci Ejsmontów.  

M. Supranowicz odniosła się do pytań dot. projektów realizowanych w Szpitalu. Powiedziała, że na projekt 

w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej została podpisana umowa na 

kwotę 2 768 387,00 zł. Drugi projekt w ramach „Rozwój specjalistycznych usług medycznych Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwo Warmia-Mazury 2014-2020 złożony do Urzędu Marszałkowskiego 

termin składania 31.08.2020 r. wartość projektu 3 711 053,65 zł. Trzeci projekt realizowany za kwotę 

351 874, 85 zł 15% udziału własnego zostało zaliczonych poprzez uczynienie zakupów po lutym br. 

Następnie odniosła się do projektów złożonych w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

Wicestarosta M. Fatyga powiedział, że tablica poświęcona Braciom Ejsmontom zlokalizowana jest przy 

budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Kętrzynie, ul. M. Kopernika.  

Przewodnicząca Rady H. Faj zapytała, czy w pakiecie wniosków składanych w ramach Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych znajdzie się budowa Sali gimnastycznej przy ZSZ w Węgorzewie.  

M. Supranowicz odpowiedział, że Zarząd jest gotowy do złożenia tego projektu, dokumentacja jest 

przygotowana nic nie stoi na przeszkodzie, żeby złożyć ten projekt.  

Przewodnicząca Rady H. Faj zabrała głos w zakresie budowy Sali gimnastycznej przy ZSZ. 
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J. Pawlik zapytał, czy znany jest termin rozpatrzenia wniosków. 

Starosta M. Supranowicz odpowiedziała, że termin nie jest znany. Poinformowała, że Program przewiduje 

składanie wniosków w 2 naborach.  

E. Pieczul przekazał radnym informacje, które uzyskał na spotkaniu z Wojewodą, które odbyło się na 

początku miesiąca wrzesień w sprawie wniosków składanych w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Powiedział, że inwestycja budowy Sali gimnastycznej przy ZSZ nie znalazła poparcia  

w poprzednim okresie. Środki, które miały być przeznaczone z Ministerstwa Sportu i Turystyki nie zostały 

przekazane ze względu na problemy związane z nie do końca właściwie opracowanym wnioskiem. Uważa, 

że warto do tego tematu wrócić i złożyć wniosek w ramach Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych, 

gdzie nabór wniosków trwa do dnia 30.09.2020 r.  

 

Ad. 6 – Wystąpienia przedstawicieli Samorządów Gminnych. 
Brak przedstawicieli Samorządów Gminnych. 

 

Ad. 7 – Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na zapytania.  
Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do dnia dzisiejszego 

nie wpłynęły na piśmie interpelacje i zapytania radnych.  
 

Ad. 8 – Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła Starostę o przedstawienie informacji.  

Starosta M. Supranowicz powiedziała, że budżet Powiatu na 2020 rok został określony uchwałą Rady 

Powiatu w Węgorzewie Nr XIV/84/2019 z dnia 19 grudnia 2019 r. Ustalone dochody wynosiły 

50.027.409,14 zł natomiast wydatki 49.877.772,79 zł. Budżet realizowany jest planowo. W niektórych 

działach, nie są wydatkowane kwoty zaplanowane, wynika to z sytuacji epidemiologicznej związanej  

z Covid-19. Część organizacji pozarządowych zrezygnowało z przedsięwzięć, które były zaplanowane  

w ubiegłym roku. Pozostałe zadania realizowane są na bieżąco.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji ds. 

Społecznych i Finansów.  

Przewodniczący Komisji E. Pieczul powiedział, że członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem  

z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj powiedziała, że radni również zapoznali się ze sprawozdaniem  

z realizacji budżetu za I półrocze 2020 r.  
(Uchwała Nr 93/2020 Zarządu Powiatu w Węgorzewie z dn. 15.09.2020 r. w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za pierwsze półrocze 2020 roku  stanowi załączniki nr 8  do protokołu) 

 

Ad. 9. Zapoznanie się ze stanem dróg powiatowych. Informacja ZDP w sprawie przygotowania do 

sezonu zimowego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj  poprosiła Dyrektora ZDP o zabranie głosu.  

Ł. Krupa powiedział, że wyremontowano ponad 13 km dróg w formie inwestycyjnym oraz 1700 m dróg 

gruntowych, wybudowano 410 m chodników w miejscowości Radzieje i Olszewo Węgorzewskie. Odniósł 

się do zimowego utrzymania dróg, które będzie realizowane we własnym zakresie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj  poprosiła o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji ds. 

Społecznych i Finansów.  

Przewodniczący Komisji E. Pieczul powiedział, że członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonym 

materiałem.  

Radni zapoznali się ze stanem dróg powiatowych oraz informacją ZDP w sprawie przygotowania do sezonu 

zimowego.  
(informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad. 10 - Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmian budżetu Powiatu na 2020 rok (projekt nr 1) 

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie autopoprawki projektu 

uchwały nr 1.  

D. Sakowska powiedziała, że zmiany w  budżecie spowodowane są zwiększeniem wysokości dotacji dla 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 28 tys. zł. Środki przeznaczone są na wydatki 

bieżące. Ponadto pozyskane środki przez Powiatowy Dom Samopomocy w kwocie 1250,00 zł na szkolenie 

pracownika i uzyskane dodatkowo środki przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w kwocie 365,00 zł, 

które zasiliły dochody budżetu. Zostały dokonane przesunięcia między paragrafami w wymienionych wyżej 
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jednostkach, a także zwiększono plan wydatków Zespołu Szkół Ogólnokształcącego o kwotę 45 tys. zł na 

zakup usług remontowych z przeznaczeniem na wymianę oświetlenia w Sali gimnastycznej.   

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła o przedstawienie opinii Komisji ds. Społecznych i 

Finansów.  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Finansów E. Pieczul poinformował, że Komisja 13 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę projektu uchwały nr 1.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj zarządziła głosowanie jawne imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmian budżetu Powiatu na 2020 rok.  

W wyniku głosowania jawnego imiennego Rada 11 głosami „za” podjęła: 

Uchwałę Nr XXIII/112/2020 

Rady Powiatu w Węgorzewie 

z dnia 24 września 2020 r. 

w sprawie zmian budżetu Powiatu na 2020 rok 
Głosowanie jawne imienne nad projektem uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu na 2020 rok  stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

b) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiat Węgorzewskiego na lata 2020-2026  

(projekt nr 2) 

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie autopoprawki projektu 

uchwały nr 2.  

D. Sakowska powiedziała, że wprowadzone zmiany do budżetu spowodowały zmianę w wysokości planu 

dochodów i wydatków ogółem. Przyznana kwota 45 tys. zł spowodowała zmianę  

w wysokości deficytu jak też przychodów budżetu Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj poprosiła o przedstawienie opinii Komisji ds. Społecznych i 

Finansów.  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Finansów E. Pieczul poinformował, że Komisja 13 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr 2.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj zarządziła głosowanie jawne imienne nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiat Węgorzewskiego na lata 2020-2026.  

W wyniku głosowania jawnego imiennego Rada 11 głosami „za” podjęła: 

Uchwałę Nr XXIII/113/2020 

Rady Powiatu w Węgorzewie 

z dnia 24 września 2020 r. 

w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Węgorzewskiego na lata 2020-2026 
Głosowanie jawne imienne nad projektem uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Węgorzewskiego na lata 2020-2026 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 11 - Wnioski i oświadczenia radnych, sprawy różne. 

Brak wniosków i oświadczeń radnych.  

 

Ad. 12 - Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj podziękowała wszystkim za udział w sesji zdalnej. 

 
Nagranie z XXIII Sesji Rady Powiatu w Węgorzewie stanowi załącznik nr 12 do protokołu Nr XXIII/2020 z dnia 

24.09.2020 r. i jest dostępne do odsłuchania i pobrania w Biurze Rady pok. nr 29, a także na stronie internetowej 

Powiatu Węgorzewskiego w zakładce aktualności. 

 

O godz. 16
15  

Przewodnicząca Rady Powiatu H. Faj zamknęła obrady.
 

 

 

 

Sekretarz        Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Węgorzewie 

 

Eugeniusz Pieczul 

                Halina Faj 

 

 

Protokolant 
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Katarzyna Atkielska 


